

Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes

ACTA núm. 9 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 21 d'octubre de 2019, al local de l'AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n.

Presidenta

.- Sra. Neus Solà

Vocals:

- .- Sra. Neus Solà – Presidenta
- .- Sr. Benjamí Oller (ERC)
- .- Sr. Lluís Ubach (ERC)
- .- Sr. Lluís Ruiz (ERC)
- .- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet)
- .- Sr. Josep Crispi (Fem Poble)

Assisteixen també: el Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani, el Sr. Jordi Puig, President de l'AAVV de Cabrianes i el Sr. Miquel Estruch, regidor d'urbanisme de l'Ajuntament de Sallent.

Secretària:

Núria Creus Rodoreda

A Cabrianes, essent el dia 21 d'octubre, a les 20:15 hores, es van reunir a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l'assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament.

Obre la sessió la Sra. Neus Solà Martínez, donant la benvinguda a tots els assistents.

Després d'oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l'ordre del dia, i s'adopten els següents:

ACORDS

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior

Es fa lectura de l'acta núm. 8, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 23 de setembre de 2019, i es detecta un error en el punt 2, s'acorda introduir l'esmena corresponent i s'acorda, aprovar i signar l'acta en la propera sessió.

2. Temes de via pública. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions

Assisteix a la present reunió, el regidor d'urbanisme i via pública, el Sr. Miquel Estruch, qui proposa als membres de l'OTP, fer una trobada amb els veïns i veïnes de Cabrianes per a tractar els assumptes que afecten a la seva àrea, tal i com s'ha fet i es farà, amb la resta de barris de Sallent. A l'efecte, es proposa fer-ho coincidir amb l'Assemblea General del març o abans, per si s'escau, incloure quelcom en els pressupostos municipals.

Seguidament, s'exposa que s'ha posat quitrà sobrant d'una obra que s'està fent a Cabrianes en zones en què l'asfalt estava malmès. Són les següents: les entrades de la guarderia, l'entrada al camí dels horts, i el pujador del carreró del darrere del camp de futbol en l'enllaç amb el C/ Ginesta.

S'exposa al regidor la qüestió relativa a la possibilitat d'instal·lar una vorera des del poble fins a la Fàbrica Berenguer. S'acorda a l'efecte, abordar aquesta qüestió novament, un cop hagin acabat les obres del Pont.

En relació al C/ Montserrat, el regidor Miquel Estruch informa que l'elaboració del projecte ja està en marxa.

En quant la possibilitat de preveure mesures de regulació del trànsit a les hores punta d'entrada i sortida dels nens a l'escola, davant la previsió d'increment del trànsit de camions quan s'executin les obres del pont, es valora la possibilitat de tancar el trànsit al C/ Montserrat o prohibir la circulació de cotxes de pujada. S'acorda que aquest assumpte es tractarà detingudament per l'OTP, qui posteriorment en donarà trasllat a l'Ajuntament per a què prengui les mesures acordades. En tot cas, es preveu comptar amb la presència de policia local.

El Sr. Benjamí Oller, informa al regidor Miquel Estruch, sobre la problemàtica existent al "Centru" amb els tubs dels aires condicionats, en els què en la part que resta destapada, cal instal·lar-hi planxes, ja que quan plou, es filtra l'aigua el què genera goteres. Exposa també la necessitat de netejar els canals i instal·lar-hi una escala per a poder netejar la teulada i no necessitar un elevador. Atès que els membres de l'OTP, ja han parlat amb el Gabriel Lambea, qui s'ho ha vingut a mirar, s'acorda que el regidor

Miquel Estruch parli directament amb ell i així, tractar de resoldre la problemàtica directament.

El Sr. Lluís Ubach, pregunta sobre la possibilitat d'instal·lar veles amb cables, a la Plaça del "Centru", per a resguardar de la calor i del sol durant la Festa Major, a l'estiu. S'acorda amb el regidor d'urbanisme, el Sr. Miquel Estruch, que vindran a mirar-s'ho amb els tècnics municipals a l'efecte de valorar quina és la solució més idònia.

S'informa al Sr. Miquel Estruch, sobre la complexitat de la problemàtica relativa a la urbanització del C/ Antònia Soler. El regidor d'urbanisme demanarà el cost de traslladar el transformador.

Es valora la possibilitat d'instal·lar un nou pas de vianants al C/ Sant Ramon, concretament a l'alçada de l'antiga Factoria, per on els veïns travessen per anar a llençar les deixalles; atès que és competència de carreteres, se'ls demanarà el permís corresponent. També es valora prohibir la circulació de camions pel municipi, i a l'efecte, i atesa la complexitat del tema, s'acorda estudiar la viabilitat tècnica d'aquesta proposta.

El Sr. Enrique Sánchez, informa de que el til·ler de davant de l'Església, que tenia una branca morta, ja ha estat tallada. En quant a l'arbre del C/ Ginesta i el C/ Ponent, les arrels del qual, aixequen la vorera, els jardineros de l'Ajuntament vindran a mirar-s'ho.

3. Assumptes sobrevinguts

El Sr. Benjamí Oller pregunta si algú coneix algun celler econòmic (màxim 5 euros) per a comprar el vi a degustar en la propera Festa de Tardor, doncs els que amb ell ha contactat tenen uns preus força elevats.

4. Precs i preguntes

No n'hi ha.

I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan són les 21:38 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretària em dono fe.